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  Zpravodaj pro občany Poběžovicka 

Poběžovické pouťové slavnosti 2012 nám již zůstaly 
pouze ve vzpomínkách. Ty tři horké srpnové dny bylo 
možno se v Poběžovicích pobavit, vzdělat a občerstvit 
tělo i ducha. Od pátku do sobotní noci fungovala zába-
va pro všechny generace na třech, v neděli pak na 
dvou pódiích a myslím, že si každý mohl najít právě ten 
svůj hudební žánr, který je mu blízký. Mladí hudební 
příznivci trávili svůj čas za obchodním domem Pivoňka, 
kde mělo hlavní stan Občanské sdružení SILNÝ KAFE a 
jeho moderní  hudební směry. Mladí i starší pak se stří-
dali před pódiem u hasičské zbrojnice, kde se za tři dny 
vystřídalo 14 hudebních těles různých žánrů. Ti starší a 
nejstarší pak našli zázemí před MKIS, kde se na pódiu 
během soboty a neděle vystřídalo 7 kapel, z toho pět 
dechových.  
Zajímavý byl i další program slavností, zejména pak do-
běh Panevropského půlmaratónu a závod horských kol. 
Běžeckým vítězem letošního ročníku půlmaratónu se 
stal bělský všestranný sportovec Petr Kamic (ročník 
1982), který trať uběhl za 1 hodinu a devatenáct mi-
nut, když druhého Vojtěcha Šrejbra (roč. 1980) z Mladé 
Boleslavi za sebou nechal 9 minut. Třetí skončil Franti-
šek Cihlář (roč. 1980) z Horšovského Týna. V kategorii 
žen bylo pořadí následující: na prvním místě skončila 
Stanislava Forsterová (roč. 1978) z SC Maraton Plzeň, 
která doběhla v čase 1 hodina 49 minut a 35 sekund, 
druhé místo vybojovala Vendula Fronková (roč. 1984) z 

AC Domažlice a 
třetí se umístila 
Julie Soukupová 
(roč. 1988) z Plz-
ně.  
Nepříjemností zá-
vodu bylo seběh-
nutí některých zá-
vodníků z tratě v 
místě, kde se kří-
žila s tratí závodu 
horských kol a 
zbloudilí běžci na-
běhali navíc cca 9 
kilometrů, což se 
projevilo na jejich 
umístění. Některé 
bloudící závodníky 
přivezli hasiči či 
organizátoři a zá-
vod tak regulérně  
nedokončili. 
 

Slavnostního vyhlášení výsledků půlmaratónu se spolu 
se starosty německého Stadlernu a Poběžovic, otcem a 
synem Faschingbauerovými zúčastnil i exministr spra-
vedlnosti a vyhlášený bojovník proti korupci, pan Jiří 
Pospíšil (druhý zleva).  

4. ročník závodů horských kol „MTB – SILNÝ KAFE“ při-
táhl do Poběžovic 83 závodníků (76 mužů a 7 žen). 
Každý, kdo jel, ví, že pro tentokrát si závod právem vy-
sloužil přívlastek „Peklo v Českém lese“. Trasa plná 
technicky náročných a dech beroucích sjezdů, nepří-
jemných stoupání, ale i příjemných lesních cest, či vtip-
ných pasáží technicky nenáročných úseků. To vše vás 
provedlo nejkrásnějšími částmi jihozápadu Českého lesa 
a tradiční Škarmankou (888 m), s nejvyšším bodem ce-
lé trasy překonaným ve výšce 835 m. Trasa měřila 49 
km a nastoupalo se 1246 metrů. Závod dokončilo v mě-
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O Nanebevzetí jasno před východem slun-
ce, nastane požehnaný podzimek. Tak zní 
jedno z mnoha rčení, která komentují stale-
té zkušenosti se srpnovým počasím. Máme 
se tedy nač těšit, tedy alespoň co se toho 
počasí týká.  
15. srpna měly podle občanského kancelá-
ře svátek všechny Hany, podle katolíků je 
15. srpen věnován jednomu z mariánských 
svátků: Nanebevzetí Panny Marie. Takové 
zasvěcení nese i zdejší kostel. A najdeme v 
něm i řadu výtvarných děl, která marián-
skou legendu připomínají. Do kostela měli 
možnost nahlédnout i návštěvníci poběžo-
vických pouťových slavností, které proběhly 
o  předminulém víkendu. Bohužel trochu 
jim nepřálo počasí, ani návštěvníkům, ani 
majitelům atrakcí. Bylo horko k nevydržení. 
Ale co by rodiče a prarodiče pro svoje rato-
lesti neudělali! A tak se kolotoče točily, au-
tíčka na autodromu jezdila a sem tam bylo 
i koho svézt. Horku však mohli uniknout ti, 
kteří dali přednost duchovnu před hmotný-
mi požitky. V kostele byl chládek a chládek 
byl i v prostorách vzorně uklizeného pobě-
žovického hradu - zámku. Zajímavé výstavy 
regionálních umělců i trocha tajemna dých-
jící ze staletých zdí, zákoutí i sklepení. To 
vše si mohli obvyklí i noví návštěvníci vy-
chutnat. Velmi pěkný pohled je i na slav-
ností schodiště vedoucí do budovy z vnějš-
ku. A že ani pro poběžovický zámek není 
všem dnům konec, o tom svědčila i výstav-
ka objevů z aktuálního archeologického vý-
zkumu. Byly doby, kdy se o poběžovické 
pouti scházely na zámku různé osobnosti 
včetně poslanců a senátorů. Bývalo to hez-
ké i vznešené. Snad to přineslo městu i jis-
té zviditelnění, ale na stavu zdejšího histo-
rického objektu se to příliš neprojevilo. 
Snad se to povede zdejším mladým a nové-
mu vedení MKIS. "Obrození" poběžovické 
kultury začalo už v době, kdy zde působila 
Mgr. Věra Králová (dnes Táborská) , pak se 
příliš nedařilo, ale teď začíná svítat na lepší 
časy. I když... (což ovšem není v kompe-
tenci MKIS) škoda, že tak krásná budova 
nové školky je skoro neviditelná (tedy ales-
poň za ty miliony a na tom místě, kde se 
nachází) A škola? Ta na návštěvníka Pobě-
žovic, tedy alespoň, co se vnější vzhledu 
budovy a nejbližšího okolí týká, příliš opti-
misticky také nepůsobí. Snad ale vše za-
chrání park, který opravdu vstává z mrt-
vých. Všechno dnes prý stojí na penězích. 
Ale nepodléháme této filozofii a životnímu 
stylu příliš? Jsme tolik závislí na médiích, 
která nám ho přímo vnucují? Mladí a všich-
ni, kteří bez ohledu na čas a zisk pro Pobě-
žovice dělají, co se dá, přece jen dokazují, 
že se blýská na lepší časy. Jen škoda, že 
těch lidí není víc.  

Marie Špačková  

dokončení na str. 3 
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Dechová hudba Hájenka 
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Vystoupení Milan Schelinger bandu 
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V loňském roce navázalo OS 
Abraham spolupráci s 
Holýšovským ornitologic-
kým klubem (dále jen HOK) 
a předsedové spolků se do-
hodli, že uspořádají v roce 
2012 společnou brigádu.   
V neděli 29. července se na 
židovském hřbitově sešlo 14 
brigádníků z obou sdružení. 
V horní části židovského 
hřbitova byly postaveny 
největší náhrobky, na které 
síly samotného OS Abraham 
nestačily. Za vydatného při-
spění HOK se podařilo osa-
dit 15 obrovských náhrobků 
a tím dokončit další etapu 
rekonstrukce židovského 
hřbitova.  

Na svoje umístění čeká ještě cca 25 náhrobků, které leží přímo na 
hřbitově a několik dalších, 
které byly nalezeny po 
Poběžovicích. 
Přestože jsme dvakrát 
hodně zmokli, nemohlo 
nám nic zkazit náladu 
z dobře odvedené práce. 
Na příští rok jsme si do-
mluvili další společnou 
brigádu tak, abychom re-
konstrukci židovského 
hřbitova, který navště-
vuje velké množství lidí, 
dotáhli do zdárného 
konce. 

 
Anna Váňová 

předsedkyně OS Abraham 

Vlastní poradenské centrum vybudované ze získaných grantů, pět asistentů starajících se individuálně o žáky, kteří 
potřebují zvýšenou péči, školní psycholog a speciální pedagog. 
To je nebývalé zázemí, které pro zdravotně postižené, děti ze sociálně slabších prostředí i  ty se speciálními 
potřebami zajišťují v Poběžovicích. Na klasickou základní školu s 233 žáky je to nebývale velkorysý poměr. 
„Asistenty jsou většinou studenti z pedagogických fakult. Spolu s dalšími kolegy dokázali změnit klima ve škole. V 
hodinách pomáhají učitelům zklidňovat případné vypjaté momenty," konstatoval ředitel Vladimír Foist. 
Poběžovičtí se tak dokáží postarat například o žáka s Aspergerovým syndromem (pacient má narušenu sociální 
interakci, komunikaci a představivost). Individuálním přístupem k potřebným žákům bojují proti jejich vyčleňování 
do různých ústavů a sociálních zařízení. 
Iniciativy a vlastního nasazení Poběžovických si všimli i na národní úrovni. O jejich zkušenosti z praxe  má zájem 
úřad vlády, který nedávno pořádal mezinárodní konferenci o  společném vzdělávání, na niž pozval ředitele Foista. 
Přítomným popsal poznatky poběžovické školy. S ním na konferenci vystoupila i ředitelka školy ze Svitav – Lačnova. 
„Cílem setkání bylo upozornit na význam a důležitost inkluzivního vzdělávání pro český vzdělávací systém. Jeho 
postupy jsou v České republice stále na svém počátku," konstatovala vládní zmocněnkyně pro lidská práva Monika 
Šimůnková. 
Její slova potvrzuje i Vladimír Foist: „Velkou nevýhodu při zavedení tohoto vzdělávacího postupu vidím v nejistotě 
práce asistentů. Nemůžeme jim zajistit, že se jedná o dlouhodobé zaměstnání. Ti lidé by si ale jistotu zasloužili." V 
současnosti asistenti pracují s maximálním dvouletým výhledem. 
Ve spolupráci s organizací Člověk v tísni vznikla publikace Pojďte do školy!, ve které jsou také zachyceny  aktuální 
zkušenosti Poběžovických. 
Inklizivní vzdělávání: 
*předpokládá zařazení všech dětí do běžné školy *škola musí být je na tento způsob výuky připravena *žáci nejsou 
rozděleni na ty se speciálními vzdělávacími potřebami a bez nich *ke každému žáku učitel přistupuje individuálně 
*učí se spolu děti zdravotně postižené, nadané, cizí národnosti, z jiného etnika i většinové společnosti *učitel se 
všem dětem věnuje stejně, nikomu více ani méně.                                                             Převzato z DD - J. Babor 

Výběr z usnesení 56. jednání RM Poběžovice, ze dne 30.7.2012 
> RM souhlasí s finanční účastí města Poběžovice na opravě přístřešku na auto p. Leoše Planety, zniče-

ného při provádění demolice objektu bývalých kasáren s tím, že město uhradí materiál na opravu. 
> RM souhlasí s výměnou vchodových dveří do bytu správce Základní školy Poběžovice a ukládá správci 

bytového fondu města oslovit tři firmy k podání nabídky na výrobu dřevěných dveří. 
> RM ukládá správci bytového fondu města Poběžovice svolat reklamační řízení pro uplatnění záručních 

podmínek na zjevné vady, které se objevily na objektu bytového domu čp. 50. 
> RM schvaluje nájemní smlouvu s firmou Zámečnictví Jaroslav Kukačka, Krátká 145, 345 22  Poběžovi-

ce, na pronájem budovy č. 4 a WC v budově č. 2 výrobního areálu v zámeckém parku Poběžovice a po-
věřuje starostu jejím podpisem. 

> RM schvaluje darovací smlouvu, kterou město Poběžovice, na základě usnesení ZM,  daruje občanské-
mu sdružení MTB-SILNÝ KAFE částku 15.000.-Kč na zajištění doprovodných akcí v rámci cyklistického 
závozu „Silný kafe,“ v rámci Poběžovických pouťových slavností 2012 s tím, že bude obsahovat termín, 
do kterého předloží pří jemce vyúčtování poskytnutého daru dárci a pověřuje starostu jejím podpisem. 

> RM schvaluje kupní smlouvu, která vejde v platnost pouze v případě získání dotace v rámci projektu „
Snížení imisní zátěže z dopravy ve městě Poběžovice,“ na univerzální nosič nástavby na zametání 
(malotraktor) značky Lamborghini R1 45, za cenu 742.820.-Kč bez DPH a zametací nástavbu značky 
AGROMETALL KM-M 1550 UZ, za cenu 178.000.-Kč bez DPH, předloženou firmou SOME Jindřichův Hra-
dec s.r.o., Jarošovská 1267/II, 377 01  Jindřichův Hradec a pověřuje starostu jejím podpisem. 

> RM schvaluje Smlouvu o dílo na dodávku oken a balkónových dveří pro bytový dům č.p. 116 v ulici Po-
hraniční stráže Poběžovice, s firmou OKNO PLUHAŘ s.r.o., Na Roudné 443/18, 323 00  Plzeň, s cenou 
díla 359.241.-Kč bez DPH a pověřuje starostu jejím podpisem. 

> RM schvaluje Smlouvu č. 1/P373 o dodávce a odběru tepla a teplé užitkové vody s firmou TEZA Doma-
žlice, s.r.o., Zahradní 542, 344 01  Domažlice, pro objekt bytového domu č.p. 381 v ulici Budovatelů, 
za cenu 530.-Kč/GJ dodaného tepla a teplé užitkové vody a pověřuje starostu jejím podpisem. 

> RM doporučuje Zastupitelstvu města Poběžovice schválit záměr města prodat část pozemku p.č. 942 
dle KN v k.ú. Zámělič, o celkové výměře cca 86.2 m2 a ukládá starostovi předložit tento bod k projed-
nání v nejbližším zasedání ZM. 

> RM souhlasí s využitím nezbytné části pozemku p.č. 935/1 dle KN v k.ú. Poběžovice u domu č.p. 46 v 
Šandově ulici, ke stavbě lešení při opravě domu, v souladu s platnou obecně závaznou vyhláškou č. 
01/2010 za poplatek 2.-Kč/m2 a den. 

> RM schvaluje poskytnutí finančního příspěvku v celkové výši 5.500.-Kč, na vydání publikací „Pivovary a 
pivovárky na okrese Domažlice,“ a „Židovské památky,“ ve kterých jsou informace o městě Poběžovice, 
pro firmu Nakladatelství Český les, Domažlice. 

> RM bere na vědomí rozhodnutí Ministerstva kult. ČR o poskytnutí dotace v Programu regenerace měst-
ských památkových rezervací a městských památkových zón, městu Poběžovice ve výši 200.000.-Kč. 

> RM souhlasí s předloženou cenovou kalkulací na stavbu „Poběžovice - Sedlec, propojení trubní kanali-
zace,“ s celkovou výší nákladů 19.600.-Kč a se zadáním vyhotovení projektové dokumentace pro sta-
vební řízení. 

> RM bere na vědomí zájem realitní kanceláře CENTURY 21 o získání pozemku do velikosti 1 ha, k prů-
myslovému využití, pro zahraničního investora, s předpokladem vytvoření cca 50 pracovních míst a po-
danou nabídku města na pozemky v průmyslové zóně Poběžovice. 

> RM bere na vědomí územní rozhodnutí Odboru výstavby a životního prostředí MěÚ Poběžovice, o umís-
tění stavby „Poběžovice, Slovanská ulice za zahradami - prodloužení vodovodního řadu.“ 

> RM schvaluje smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu stav-
by IV-12-0007844/VB/007, předloženou firmou ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín, Dě-
čín IV-Podmokly, na pokládku kabele NN a stavbu dvou pojistkových skříní na pozemku p.č. 385/2 dle 
KN v k.ú. Poběžovice a pověřuje starostu jejím podpisem. 

> RM schvaluje smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu stav-
by IV-12-0007844/VB/008, předloženou firmou ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín, Dě-
čín IV-Podmokly, na vedení NN na pozemku p.č. 932/1 a kabel NN na pozemku p.č. 419/1, vše dle KN 
v k.ú. Poběžovice a pověřuje starostu jejím podpisem.  

 
Před hasičárnou stránka 2 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

řeném čase 69 závodníků, 6 
jich dojelo již mimo měřený 

čas a 8 jich odstoupilo v průběhu závodu. 
Nejlepší celkový čas dosáhl Petr Kubíček 2:20:02 
(Velosport Domažlice), za ním se na celkově druhé po-
zici objevil Vladislav Razým (Sport Club Plzeň) s časem 
2:20:56. Jako třetí se v cíli objevil Václav Hlaváč 
(Cyklodrak Stříbro) s časem 2:24:20. 
Ženy skončily takto: 1. (32) Candrová Hedvika Planet 
Toys Cycling 03:04:32, 2. (88) Váchalová Marie Starý 
Plzenec 03:24:33, 3. (37) Peteříková Iva Spin – Fit 

Horšovský Týn 03:45:06. 
Kromě těchto závodů probíhaly i 
další sportovní iniciativy (fotbal, 
volejbal, tenis) či sportovní akce 
dětí - závod horských kol a spor-
tování na náměstí.  
Zkrátka nepřišla ani kultura a 
kromě zmíněného vystoupení 
mnoha hudebních těles na všech 
pódiích, byla k vidění rozsáhlá 
výstava obrazů a fotografií v ob-
jektu zámku, která nabídla ně-
které opravdu vydařené kousky. 
Výstava byla instalována z přízemní zámecké kaple, 
přes první a druhé patro, až do zámecké věže, která 
byla rovněž přístupná a skýtala krásný výhled do kraje. 
V parném pouťovém dni byl pobyt v zámeckých zdech 
příjemným osvěžením, protože zde byla velmi příjemná 
teplota. 
Většina návštěvníků slavností si s panujícím vedrem 
poradila zcela logicky zvýšeným přísunem tekutin, 
přesně podle rad lékařů, takže poměrně hojně rozmís-
těné „občerstvovny“ měly o hosty postaráno. 
Letošní pouť přinesla návštěvníkům jedno překvapení 
a to v podobě výstavy drobného zvířectva, která byla 
instalována na terase pod MěÚ. Zde byli k vidění nád-
herní králíci, slepice, holubi, kachny či husy. Někteří 
chlupáčci byli opravdu úžasní... 
Nebývalé srpnové horko svědčilo všem poskytovatelům 
chladivého občerstvení, které alespoň trochu dokázalo 
zchladit výhní rozpálená těla a zároveň v nich udržet 
přijatelnou hladinu tekutin. 
Letošní pouť tedy proběhla dobře, bez větších problé-
mů, počasí bylo 
objednáno a do-
dáno bez nutnos-
ti reklamace a na 
tvářích účastníků 
byly vidět větši-
nou úsměvy, 
značící spokoje-
nost.  

dokončení ze str. 1 

V neděli 19.8.2012 od 15:00 hod. do 17:00 hod. se v  
horkém pouťovém odpoledni setkali místní modeláři, 
aby provětrali své modely letadel a trochu si s nimi 
zalétali. Na srazu nesházeli také hosté. Létání se 
uskutečnilo na jihovýchodním kraji Poběžovic směrem 
na Otov. Modely brázdily oblohu i za úmorného srpno-
vého vedra bez problémů a působily svým majitelům 
radost ze hry. Jeden model Martina Schröpfera měl 
nainstalovaný fotoaparát, ze kterého pořídil pěkné 
snímky z ptačí perspektivy. Tato akce místních 
modelářů ukazuje, že se pouť nemusí odehrávat jenom 
na zemi, ale je možné „pouťovat“ také ve vzduchu. 
 
 Letu zdar!!! 

 Poběžovičtí modeláři! 

stránka 3 

Je to ukázka toho, co máme za humny a nevíme o 
tom, byť jsme si tam jako děti chodili hrát. Dlouhou 
dobu jsem většinou pobýval mimo zdejší kraj, kde 
jsem vyrostl. A nedávno jsem se tu setkal se zajíma-
vým přírodním jevem. Když jsem počátkem léta na 
procházce po víc jak dvaceti letech zabloudil na ná-
dvoří poběžovického zámku, tu jsem, aniž bych cokoli 
předpokládal, začal vnímat charakteristicky příjemné 
chvění po těle. Neměl jsem žádné takové očekávání, 
myslel jsem na něco jiného a dost mne to zarazilo. 
Mýlka ovšem nebyla možná. Naposledy jsem si tyto 
vibrace užíval na jarním výletě v nedostavěném gotic-
kém klášteře v Panenském Týnci, známém to místě s 
asi nejsilnější zónou pozitivní energie u nás. A i tady 
na jihozápadě Čech jsem pocítil neklamné znamení, 
že v zemi pode mnou je energetická žíla. 
Dávno jsem naposledy prolézal zdejší zámek, dávno 
v dětství. Tehdy to byla zarostlá rozlehlá ruina plná 
změti trámů, vypadaných cihel, pobořených zdí, vytr-
haných schodišť a propadlých stropů, která měla 
kouzlo jen pro zvědavé děti. Vylézt složitou cestou 
přes hromady suti do druhého patra a pak po odhale-
ných krovech na zachovalou část půdy byla pro někte-
rá děcka oblíbená a nebezpečná kratochvíle. Samo-
zřejmě, že vstup tam byl zakázán a dobrodružnost by-
la umocněna i tím, že ve vedlejším areálu sídlila vo-
jenská posádka.  
Zámek je dnes z desetiny opravený a devíti desetin 
zakonzervovaný, než se najdou peníze na další práce, 
jestli vůbec. Snad to nepotrvá déle než opět zchátrá 
nově opravené. Historická stavba působí architekto-
nicky líbivě a přitažlivě, bez ohledu na zjištění zóny, a 
je moc dobře, že byla před totální devastací zachráně-
na alespoň do současné podoby. Zvlášť je třeba po-
chválit organizátory a účastníky letošního workcampu, 
kteří se v nedávné době postarali o zabednění oken a 
pořádný úklid vnitřku zámku i nejbližšího okolí. 
Zóna pozitivní energie u starých zámeckých schodů 
není rekordmanem v síle vyzařování. Na pomyslné 

stupnici jedna až deset bych ji ohodnotil pětkou, mož-
ná šestkou, tedy lepší průměr. O zóně v Panenském 
Týnci se říká, že má asi osmičku. Síla ovšem v těchto 
případech není to nejdůležitější, protože příjemností je 
zdejší místo stejné jako Týnec.  
Zóna je menší než budova a nepokrývá její půdorys. 
Ověřil jsem si, že přicházíme-li od brány s nápisem 
erit hora (přijde doba či hodina), v těch místech bude-
me energii vnímat slabě a to i u zdí. Ale když zajdeme 
doprava za roh, drobné mravenčení s chlácholivě pří-
jemným pocitem se začne vkrádat do zjemnělého vě-
domí. Když přijdeme k půlkruhovým schodům, uvědo-
movaný pocit zesiluje. Středisko zóny je tedy na pro-
stranství před schody či pod nimi. Je možné, že cent-
rum se nachází pod zámeckými sklepy, ovšem ne 
uprostřed památky, protože z druhé strany, jak jsem 
uvedl, vibrace téměř nejsou znát.  
Přírodní energie je tak zdarma přístupná komukoliv, 
kdo chvíli postojí u hlavního zámeckého vchodu. Je 
příjemná, uklidňující, posilující a čistící. Půlhodina sta-
čí pro úplné nabití těla, takže ten kdo se umí ovlád-
nout, si může odpustit jedno následující denní jídlo. A 
odcházíme-li směrem k informačnímu centru a spoři-
telně, můžeme si uvědomit, že podél dvou lipových 
stromů vybíhá z epicentra silná energetická linie, kte-
rá se vytrácí až pod novými schody. 
Pozitivní stejně jako negativní zemské energetické žíly 
nejsou nijak vzácné. Nacházejí se v místech hradišť, 
hradů, zámků a skoro všech církevních staveb. Před-
pokládá se, že se tato místa vyskytují nad geologický-
mi anomáliemi a tektonickými zlomy. Říká se, že 
schopnost si je uvědomovat je dána mírou pročištění 
mysli a stylem života. Sám jsem v dětství kvůli ne-
vhodné stravě aj. nebyl k těmto jevům tolik vědomě 
vnímavý. Později jsem tento druh senzibility poznal ja-
ko vedlejší účinek jógového očištění bez toho, abych o 
něj usiloval. Ve vyladění tedy pomáhá změna složení 
jídelníčku anebo události v životě, vedoucí k zaměření 
pozornosti duchovnějším směrem.                        MK 
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Dne 16. září 2012  
tomu bude již 6 let,  

kdy nás nezodpovědný řidič na-
vždy připravil o naší  

nenahraditelnou dceru 
 

Janičku Kotlanovou 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Je tak těžké  
naučit se bez ní žít...   

 

Nikdy nezapomenou  
nešťastní rodiče, sestra Lucka  

s manželem, babička,  
ostatní příbuzní a kamarádi. 

   

Dne 13. srpna 2012 jsme  
vzpomněli čtrnáctého smutného  

výročí, kdy nás navždy opustil  
pan 

Jan Duffek 
z Poběžovic 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nikdy nezapomenou  
manželka Anna,  

syn Jan a dcera Hana  
s rodinami. 

I když v měsíci srpnu směřovalo hlavní pracovní úsilí 
pracovníků Služeb města Poběžovice na úklid města 
před poutí a zajištění všech organizačních záležitostí, 
spojených s touto kulturní akcí, věnovali se i dalším čin-
nostem. Před vlastní poutí proběhlo vysekání všech 
ploch veřejných prostranství města, které přispělo k 
dobrému dojmu z této kulturní akce. Každodenní úklid 
během Poběžovických pouťových slavností probíhal bez 
problémů stejně, jako úplné vyklizení ploch po skončení 
pouti. Vše bylo zvládnuto velmi dobře a bez komplikací. 
      Hned po provedeném úklidu města se pracovníci 
vrhli na práce v dolní části zámeckého parku, kde byla 
další část vyklizena, srovnána a oseta travou. Když jsem 

tam dělal fotodokumentaci, potkal jsem dvě maminky s 
kočárky a potěšilo mne, když ocenily nový vzhled této 
části parku a ptaly se, zda tu budou osazeny lavičky, aby 
si mohly při procházkách odpočinout. 
Z parku si pak pracovníci Služeb města Poběžovice „od-
skočili“ do Šitboře, kde provedli posekání veřejných pro-
stranství a úklid posekané trávy. Poté budou sekat v Oh-
nišťovicích a udržovat i další travnaté plochy a v meziča-
sech budou pokračovat ve své práci v zámeckém parku. 

Upozorňujeme držitele průkazu ZTP nebo ZTP/P, kterým 
byl v minulosti k tomuto průkazu mimořádných výhod 
Městský úřadem v Domažlicích vydán dle ustanovení § 
67 zákona č. 361/2000 Sb.,  o provozu na pozemních ko-
munikacích a o změnách některých zákonů (zákon o sil-
ničním provozu) parkovací průkaz pro osoby se zdravot-
ním postižením s označením 01 AA a pěti či šestimístné 
číslo, že mají lhůtu nejpozději do 31. 12. 2012 u Měst-
ského úřadu Domažlice, odboru sociálních věcí a zdra-
votnictví (budova Komerční banky, druhé patro), vymě-
nit toto stávající označení za nový Parkovací průkaz 
označující vozidlo přepravující osobu těžce zdravotně po-
stiženou (jedná se o vzor Evropské unie s označením 07 
CC a šestimístné číslo). Po uplynutí této lhůty se parko-
vací průkazy pro osoby se zdravotním postižením s ozna-
čením 01 AA a pěti či šestimístné číslo stávají neplatný-
mi! K tomu, aby mohla být provedena výměna, je nutné, 
aby držitel s sebou přinesl fotografii o rozměru 35 x 45 
mm odpovídající jeho současné podobě, stávající průkaz 
ZTP nebo ZTP/P a parkovací průkaz pro osoby se zdra-
votním postižením s označením 01 AA a pěti či šestimíst-
né číslo. 

                                 Městský úřad Domažlice –  
odbor sociálních věcí a zdravotnictví 

  

Chtěli bychom touto cestou poděko-
vat p. faráři Michaelu Špánovi za to, 
že jsme opět po několika letech 
mohli prožít velmi hezkou Poutní mši 
svatou. 

Ještě jednou děkují farníci. 

MKIS Poběžovice  
zve širokou veřejnost na divadelní představení  

Divadelní společnosti Divoch ze Stříbra,  
která se představí v komediálním pokračování divadelní klasiky 

Lucerna aneb Boj o lípu. 
Klasickou hru Aloise Jiráska upravili do komediálního kabátu  

Pavel Fiala a Josef Dvořák. 
Přijďte se pobavit do místního kina v pátek 7. září 2012,  

kde představení začíná ve 20.00 hodin! 
V S T U P N É   D O B R O V O L N É !!! 

http://www.pobezovice.cz

